
Bestyrelsesmøde den 12. januar 2023  

1. Den hurtig stigende elregning 

Vi talte om vores muligheder i fremtiden, da vores elregninger stiger og stiger. Vi har 

efterhånden fået skriftet det meste el på ejendommen, så det er svært at gøre så meget mere 

der. Vi drøftede omkring vaskeriet, skal det stige yderlig, eller er der andet, vi kan gøre. Vi 

vil holde løbende øje og håber, at priserne kommer tilbage på et tåleligt prisleje igen i løbet 

af 2023.  

 

2. Udformning af guide til fremleje af bolig  

Vi får en del forespørgsler omkring fremleje og hvad man skal gøre osv. Vi vil meget gerne 

prøve at gøre det nemmere, ved at få lavet en guide, som vil blive lagt på vores hjemmeside.  

 

 

3. Forligsdrøftelser 

Der er forligsdrøftelser af huslejeregulering til erhvervslejemålet på hovmestervej 1. Vi 

afventer drøftelser mellem parternes advokater.  

 

4. Byhave pulje  

Vi vil prøve at se, om vi kan søge midlerne til vores have. For at gøre den mere 

grøn/brugbar. Der er nogle specifikke krav, som skal kunne opfyldes, før man skal komme i 

betrækning. Vi søger videre.  

 

5. Erhvervslejemålet Tagensvej 179 st.th. Bestyrelsen tog et kig i lejemålet, for at danne os et 

bedre overblik over de ting, som stadig mangler at blive gjort, før den er klar til udlejning 

igen.   

 

Næste bestyrelsesmøde torsdag den 9. februar 2023 kl. 18 
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